
Pointterijaoksen Roturinki 2018   PÖYTÄKIRJA 

 

    3.3.2018 

 

 

1. Kokous avattiin klo 13.10. 

2. Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Timo Laaksonen ja sihteeriksi Marko Stålnacke. 

3. Puheenjohtaja esitteli Pointterijaoksen toimintakertomuksen vuodelle 2017. Toimintakertomus 

hyväksyttiin. Maija Korpela esitteli vuoden 2017 tuloslaskelman. Käytiin aktiivista keskustelua 

lintuistutuksista. Hyväksyttiin tuloslaskelma. Jaokselle myönnetään tili – ja vastuuvapaus vuodelta 

2017. 

4. Puheenjohtaja esitteli toimintasuunnitelman ja budjetin vuodelle 2018.  

Täsmennyksiä toimintasuunnitelmaan: 

a. Jalostustoimikunnassa jatkavat Maija Korpela ja Pauliina Perkiö.  

b. Kartoitetaan uusia harjoitus- ja koemaastoja sekä ylläpidetään olemassa olevia yhteyksiä 

maanomistajiin, metsästysseuroihin. 

c. Osallistutaan jalostuspäiville ja Pyyjahti-kilpailuun 19-20.5.2018 Kauhavalla 

Täsmennys budjettiin: 

      a.    Lisätään NPM varaus-merkintä, jonne 350e 

Toimintasuunnitelma ja budjetti hyväksytään sovituin täsmennyksin.  

5. Pointterijaoksen puheenjohtajaksi valittiin Timo Laaksonen. Jaoksen sihteeriksi valittiin Mari 

Isokoski. Varapuheenjohtajaksi valittiin Pekka Mäenpää. Kv-vastaavana jatkaa Jukka Timonen. 

Jäseniksi valittiin Ann-Helen From, Kati Kuusela, Kimmo Lepistö, Marko Stålnacke. 

6. Pointterijaos valtuutetaan perustamaan NPM toimikunta. 

7. Vuoden pointteri -pisteytyksen yhtenäistämisestä keskusteltiin eikä ehdotusta hyväksytä 

sellaisenaan. Huomioita: 

a. Nuorten luokan tuloksia ei tule huomioida Vuoden koira -pisteytyksessä.  

b. Arvokilpailujen voitoilla tulee olla suuri paino pisteytyksessä 

c. Voittajaluokan koirien tulosten painotusta tulee korostaa 

8. Paras narttu -palkinto luovutettiin pn Riekkokirhveen Herthalle, om. Marko Stålnacke.  

Jaos huomioi Ari Jalosen Diarmid Cup -tapahtuman ruokailun järjestämisestä.  

Jaos luo kiertopalkinnoista listan ja ylläpitää sitä. 

9. Puheenjohtaja esitteli rotujaos -ohjeen. Seuraavassa roturingissä päivitetään käytännöt. 

10. Kokous päätettiin klo 15.02. 


